
Lokalrådsmøde den 2/11-2015 i Linå 

Deltagelse af en række lokale foreninger ved deres formænd. 

 

Evt. emner til et kommende borgemøde 

 

• Hjertestarter 

• Hastigheden igennem Resenbro (forhøjet kryds ved skellerupvej og møllegårdsvej, evt. max 30 km) 

• Ens hastighed på hovedvejen fra Linå til Låsby 

• Hastighed på Anebjergvej 

• Cykelsti på anebjergvej (skal krydse vejen for at komme de sidste 200 m) 

• Belysningen i Linå (nogle dage er det tændt og andre er det ikke) Poul Hansen tager kontakt til aura 

energi for at høre hvad dette går ud på og om det evt. Kan laves. 

• Fartmåler i Linå (virker ikke, hvorfor tages den ikke ned) 

• Resenbro by portal? Hvad gør vi? 

• Rulle billede/reklame ved Rema 

• Arbejde på infrastrukturen ” skolebus” (kigge på bybus kørelsen fra Resenbro til Linå og videre til 

Sejs (evt. lade bus nr. 1 køre videre fra Resenbro til Linå og så til Sejs og indtil byen og lade bus nr. 7 

køre den anden vej 

• Skolestruktur. Men dette kan vi ikke rigtig nå da det er høring nu og skal ikke have borgermøde før 

til marts 

• Idebank (evt. på nettet, hvor man laveren side hvor man kan ligge sine projekter op og andre som 

brænder for samme ting kan finde hinanden så det ikke altid er de samme kræfter der skal trække 

læsset. 

 

Forslag til borgermøde dato blev den 3 marts. 

 

Der blev også snakket om at der evt. skulle holdes nogle flere møder hvor alle foreninger er med hvor man 

kan vende hvad der lige rør sig. Et x antal gange om året. 

Hvor man evt. også inviterede skoler, børnehaver med. 


